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Radna Miasta Krakowa 

 

Szanowny Pan 

prof. Jacek Majchrowski 

Prezydent Miasta Krakowa 

 

Interpelacja w sprawie przedszkola „za 1zł” 

Szanowny Panie Prezydencie, 

Od 1 września 2017 r. obowiązkiem każdej gminy jest zapewnienie możliwości 

korzystania z wychowania przedszkolnego wszystkim dzieciom objętym wychowaniem 

przedszkolnym. Dlatego też, już od stycznia 2016 r. kolejne uchwały Rady Miasta Krakowa 

zwiększały wskaźnik procentowy przekładający się na wyższą miesięczną kwotę dotacji na 

dziecko uczęszczające do niesamorządowego przedszkola publicznego. Powyższe regulacje 

sprzyjające zapewnieniu wszystkim dzieciom w wieku przedszkolnym miejsc w przedszkolach 

za tzw. „złotówkę” zachęciły osoby fizyczne lub osoby prawne inne niż Gmina Miejska 

Kraków, do zakładania publicznych przedszkoli, w tym przechodzenia od prowadzenia 

przedszkola niepublicznego do prowadzenia przedszkola publicznego i tym samym 

spowodowało wzrost liczby miejsc w publicznych przedszkolach niesamorządowych.  

Bardzo proszę o podanie liczby przedszkoli, które skorzystały z takiej możliwości  

w roku 2018/2019 oraz 2019/2020.  

 

 

Z wyrazami szacunku  

Agata Tatara 

 

 


